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Abstract :

The Chinese proverb says, “Apicture is better than a thousan word” ,In the
modern era, The photograph was able to enter all fields without exception in the
field of advertising.It became difficult to dispense with it, and this was evident
through the Algerian popular movement, which used photographs to express its
demands in social networhing sites “ Facebook™, and for this we will analyze a
group of photographs to identify the aesthetic, semantic and implicit dimensions
of the images by applying the “Roland Barth” approach ( assign, embed ) and
the “Julie Martin” approach,in addition to the elements and aesthetics of

composition in the photograph.

Key words:

Mechanisme« optique« the Algerian< popular< movement.
Résumé:

Le proverbe chinoins dit:* une image vaut mieux que mille mots”. Al‘époque

moderne la photographie a pu entrer dans tous les domaines sans exception dans
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le domaine de la publicité . Il est devenu difficile de sen passer, et cela s‘est

manifesté a travers le mouvement populaire algerien, qui utilisait des
photographies pour exprimer ses revendications dans les sites de réseaux
sociaux “Facebook” et pour cela nous analyserons un ensemble de
photographies pour identifier les aspects esthétiques sémontiques et dimentions
implicites des images en appliquant I‘approche “Roland Barth” assigner
incorporer et I‘approche “Matin Julie” en plus des elements et de |‘esthétique de

composition dans la photographie .
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